
 
Acta del Consell de Departament de Ciències Agràries i del Medi Natural 
Número de la sessió: 128 
Data: 18 de novembre de 2021
Hora: 10:00 h 
Lloc:  virtual 

 
 
Assisteixen:  
Eva Alonso Barberán 
Vicent Arbona 
Gemma Camañes Querol 
Emma Fernandez Crespo 
Jordi Gamir Felip 
Aurelio Gomez Cadenas 
Victoria Pastor Fuentes  
Rosa Perez Clemente 
Salvador Roselló Ripollés 
Paloma Sánchez Bel 
Loredana Scalschi 
Begonya Vicedo Jover 
 
Excusen l'absència: 
Josep Anton Jaques Miret 
Miguel Cerezo García 
Víctor Flors Herrero 
 
Ordre del dia 
 
1. Lectura i aprovació, si escau, de les actes dels Consells anteriors 125, 126 i 127.   
2. Informe de la Direcció i dels representants del Departament a les diferents comissions. 

• Informe del nou reglament dels Departaments 
3. Hivernacles.  

• Informe dels gastos per grup en l’hivernacle 
4. Assumptes de tràmit. 

• Pressupost de reparació cámara visitable  
• Conferències primer semestre 
• Possibilitat de nova fotocopiadora/impressora en la secretaria del dpto  
• Petició de Eva de canviar el clauer del seu despatx de lloc per a ficar-ho en la part 

de dins del despatx. 
• Ponències convidades demanades per al primer semestre  

5. Torn obert de paraula. 
 
 
 
 
 
 



Breu resum de l’acta vídeo digital 

1.Lectura i aprovació, si escau, de l'acta del Consell anterior. 

S’aprova per assentiment 

2. Informe de la Direcció i dels representants del Departament a les diferents 
comissions. 

• Informe del nou reglament dels Departaments. Vicent explica els canvis que s’han fet 
al nou reglament dels departaments  

• Vicent informa de la Junta de centre. 
• Aurelio informa sobre l’informe d’ANECA del Grau en Bioquímica y Biologia 

Molecular i les al·legacions que s’han fet. 
 
3. Hivernacles. 
S’informa sobre el detall dels contes de l’hivernacle. Reserves per grup, materials i import 
econòmic assignat a cada grup de recerca. 
 
4. Assumptes de tràmit. 
 
S’informa de les ponències que s’han informat per al primer semestre. Una ja està feta i 
passada a la UG7 i les altres dos encara no estan fetes. 
S’aprova el canvi de lloc del clauer que hi ha a la secretaria amb totes les claus dels 
despatxos. 
Se informa de la possibilitat de compartir la impressora/fotocopiadora que hi ha a la 
secretaria del departament. 
S’aprova la reparació de la cambra visitable de cultiu situada a la planta 0. Queda pendent 
l’aprovació del pressupost supeditat als diners que queden en el pressupost del departament. 
 
5. Torn obert de paraula. 
Victoria informa que el aparell d’aigua miliQ demana un canvi de filtre. 
Rosa pregunta si se tornaran a fer les reunions presencials del consell de departament. 
Salva comenta que les reunions virtuals ajuden la participació. 
 Se proposa que si no estem tots d’acord es podria votar en un consell de 
departament. 
Paloma demana al departament una solució per a poder gaudir d’un despatx al igual que la 
resta de titulars del departament. Es queda en que s’enviaran les propostes de solucions a 
la direcció. 
 


